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My, nizej podpisani zwracamy się z uprzejmą prośbą o naprawę drogi dojazdowej do
naszego budynku mieszkalnego znajdującego się w Elblągu przy u|. 12 Lutego 16-18.20.

Wspomniany dojazd znajduje się na zapleczu budynków nrv,7a,7b,8 i9 przy u|.
Kosynierów Gdyńskich.

Decyzję o napisaniu tej peĘcji podjęliśmy, poniewaz od ki|kudzlesięciu lat do tej
pory droga ta, nie jest naprawiana ani remontowana a jest niszczona nie przez

samochody osobowe mieszkańców a|e głównie przez samochody ciężarowe słuzb
miejskich a przede wszystkim samochody odbierające nieczystości, śmieci i surowce
wtórne'

Juz od kilkunastu |at próbujemy wpłynąć na poprawę jakości dojazdu do naszego

budynku , ale do tej pory bez żadnego rezultatu. Mamy utrudniony dojazd zarówno do
naszego budynku ale tez prowizorycznego parkingu dla samochodów , na którym parkują
pojazdy mieszkańcy budynków z u|. Kos. Gdyńskich 7 ,7a,7b,8 j 9 oraz mieszkańcy

budynku z u|. Lf Lutego 22,f4,z6,28 i 30 a także osoby korzystające z zakładów
usługowych znajdujących się na parterze naszego bloku.

W przeszłości władze miasta sporzqdziły nawet projekty naprawy drogi dojazdowej, które

szacowano na ki|kaset tysięcy złotych, których miasto nigdy nie'miało bo inne potrzeby

były zawsze ważniejsze i istotniejsze od naszej drogi.

Czy więc pozostaje nam jedynie wspomnienie o tyrn, że to władze kornunistyczne W

Po|sce zbudowały tę drogę i o nią dbały?
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Najbardziej istotnym w tej sprawie i najwazniejszym jest fakt, ze w naszym bloku w
zdecydowanej większości mieszkają ludzie starsi, w podeszłym wieku a ,,droga,,
umoz|iwiająca dojazd do naszego budynku zamieszkałego przez prawie 50 rodzin d|a
służb miejskich a|e tez głównie i przede wszystkim d|a i służb ratowniczych: pogotowia
ratunkowego i strazy pożarnej jest'jedyną drogą.

rnnej drogi dojazdu do naszego budynku nie ma , iest to jedyna droga
dojazdowa.

Nie prosimy i nie postulujemy o budowę nowej drogi, której jakość nie odbiegałaby od
jakości głównych u|ic E|bląga a|e prosimy o naprawę już istniejącej drogi chociażby
poprzez wyłożenie jej równymi betonowymi ptytami, które wytruymają ciężar pojazdów
słuzb ratowniczych, słuzb miejskich a juz napewno samochodów osobowych mieszkańców,

Jesteśmy zdania, że poprawa jakości tej drogi przez wiele |at bardzo zdewastowanej i
zniszczonej W znaczący sposób poprawi bezpieczeństwo wszystkich mieszkańców naszego
budynku jak i budynków sąsiednich / wskazanych wcześniej/, gdyŻ dojazd do nich przez
pojazdy służb miejskich i ratowniczych będzie tatwiejszy i szybszy. Tym samym transport
osób chorych przez pogotowie ratunkowe będzie szybszy i bezpieczniejszy'

Prob|em fen poruszyliśmy na zebraniu wspólnoty Elzam-Dom' sugerując aby podjęto
współpracę ze wspólnotami mieszkaniowymi sąsiadującymi zdrogą dojazdową i
parkingiem.

W sprawie tej zwróci|iśmy się równiez do radnych naszego miasta i |iczymy na ich poparcie
i pomoc.

Prosimy o przychylne rozpatrzenie naszej prośby.

W imieniu mieszkańców:
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